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Rapport från styrelsemötet den 19 januari 2017 
Vi i styrelsen fortsätter att sammanfatta våra styrelsemöten så att ni både på vår webbplats och via 
vår Facebook-grupp kan få lite mer inblick i vad vi jobbar med i styrelsen. Har du frågor som du vill 
lyfta till styrelsen är du naturligtvis välkommen att höra av dej till någon av oss.  

• Förslagslådan är tömd och förslagen håller på att sammanställas inför röstning. Röstningen 
kommer att pågå veckorna 6,7 och 8. Ta chansen att vara med och påverka! 

• Det förändrade röstningsförfarandet är nu fastställt och informationen kommer att uppdateras 
inom kort på vår hemsida, läggas ut i vår Facebook-grupp samt skickas via e-post till alla 
medlemmar. 

• En arbetsgrupp kring Office Add In kommer att starta, ansvarig för gruppen är Anette Bohnsack 
på Kustbevakningen. Dessvärre har vi inte fått tag i någon som vill stå som ansvarig för 
arbetsgruppen om prestanda, har du lust att ta det ansvaret så hör av dej till någon av oss i 
styrelsen. Mer information kommer via e-post till alla medlemmar. 

• De praktiska frågorna om tid och plats för vår halvårsträff är klara, inbjudan kommer via e-post 
till alla medlemmar. Informationen finns också på vår hemsida och i vår Facebookgrupp. Boka in 
onsdag den 26 april i Stockholm! En programpunkt handlar om anpassningar som ni gjort och vill 
dela med er av. Har ni nåt bra, meddela oss i styrelsen, gör en enkel presentation (typ 
powerpoint) och dela med dej till oss andra! 

• Nästa styrelsemöte har vi den 6 mars klockan 15. Då ska vi ta hand om röstningsresultatet och 
fortsätta planeringen av halvårsträffen.  

 

Hälsningar från oss alla i styrelsen 

genom Ewa Larsson 


